



DEN NORSKE KIRKE

Vår Frelzers menighetsråd

Møteinnkalling

Vår Frelzers menighetsråd

Møtedato: 26.08.2025 kl. 18:30

Møtested: Konferanserommet

Arkivsak: 23/05405

Björg tar åpning og bevertning.

**DEN NORSKE KIRKE**

Vår Frelzers menighetsråd

Saksliste

Vår Frelzers menighetsråd

Møtedato: 26.08.2025 kl. 18:30

Møtested: Konferanserommet

Arkivsak: 23/05405

Eventuelt forfall må meldes snarest på tlf +47 93415419 eller e-post bl255@kirken.no. Vararepresentanter møter etter nærmere beskjed fra møtesekretær.

SAKSLISTE		
Godkjenning av innkalling og saksliste		
29/25	25/02207-2	Godkjenning av innkalling og saksliste
Godkjenning av protokoll		
30/25	25/02208-2	Godkjenning av protokoll fra 17. juni 2025
Saker til behandling		
31/25	25/01644-3	Menighetsfest
32/25	25/03849-1	Omdisponering av stillerom
33/25	25/03852-1	Grønn kirke
34/25	25/03962-1	Frivillighetssamling
Orienteringssaker		
35/25	24/05903-3	Orienteringssaker
Eventuelt		

HAUGESUND, 19.08.2025

Ole-John Melkevik
Leder

Björg Lund
møtesekretær



DEN NORSKE KIRKE

Vår Frelses menighetsråd

Saksbehandler	Arkivkode	Arkivsak	Ugradert
Björg Lund	411	25/02207-2	

Saksnummer	Råd/utvalg	Møtedato
	Vår Frelses menighetsråd	

Godkjenning av innkalling og saksliste

Saksorientering

Skriv saksorienteringen her.

Godkjenning av innkalling og saksliste

Forslag til vedtak

Innkalling og saksliste godkjennes

Denne behandlingen '30/25 Godkjenning av protokoll fra 17. juni 2025' har ingen saksframlegg.



DEN NORSKE KIRKE

Vår Frelzers menighetsråd

Saksbehandler	Arkivkode	Arkivsak	Ugradert
Björg Lund	411	25/01644-3	

Saksnummer	Råd/utvalg	Møtedato
31/25	Vår Frelzers menighetsråd	26.08.2025

Menighetsfest

Saksorientering

Vi har satt opp menighetsfest onsdag 10. september kl. 18.

Kirkevergen kommer og snakker om frivillighet i menigheten.

Vi har prøvd å finne noe til å bidra musikalsk, men det er vi ikke helt i mål med enda.

Vi må fordel menighetsrådet og staben slik at noen møter før og ordner til og noen blir igjen og rydder.

Skriv saksorienteringen her.

Forslag til vedtak

Disse møte før og ordner til:

Disse blir igjen og rydder:

Vi fordeler folk etter ønske på møtet.



DEN NORSKE KIRKE

Vår Frelzers menighetsråd

Saksbehandler	Arkivkode	Arkivsak	Ugradert
Björg Lund	411	25/03849-1	

Saksnummer	Råd/utvalg	Møtedato
32/25	Vår Frelzers menighetsråd	26.08.2025

Omdisponering av stillerom

Saksorientering

Saken ble tatt opp på menighetsrådsmøte 17. juni, der kom vi frem til at utvalgene i menigheten skulle få si sin mening innen 10. august før ny behandling i menighetsrådet 26. august.

Det er kommet inn tilbakemelding fra Diakoniutvalget, Misjonsutvalget, Annlaug og Gaston fra Forandringshuset. (se vedlegg)

Det var Trosopplæringsutvalget som sendte saken til menighetsrådet da de ønsker et samarbeid, men Forandringshuset og omdisponering av «Stillerommet».

Det er litt ulike synspunkter på om vi skal gå for denne omdisponeringen. Alle ønsker ungdomsarbeid i menigheten, men ulikt hvordan vi skal gjøre det.

Det som er viktig er at vi må ta stilling til det vi har i dag og hva vi ønsker videre.

Kan vi få til det arbeidet vi har og ønsker å starte for voksne hvis vi gjør noe med «Stillerommet», er det andre rom som kan brukes og vi likevel får til det vi ønsker?

Det som er sikkert er at Forandringshuset har ungdom, som ønsker å komme til oss og bruke våre lokaler, så må vi se på de praktiske tingene for å få dette til.

Vi har også snakket om at vi skulle fått til en ungdomsklubb i menighet og dette kan være med å hjelpe oss til det.

Alle detaljer er ikke på plass enda, men vi må starte en plass og det må være med at menighetsrådet tar stillen til hva som skal gjøres med «Stillerommet»

Forslag til vedtak

Menighetsrådet går for en omdisponering av «Stillerommet» med en prøvetid frem til sommeren 2026. Menighetsrådsformann og Menighetsforvalter jobber videre med detaljene rundt avtalen vi inngår med Forandringshuset.

Staben får være med på å innrede de øvrige rommene slik at de blir brukervennlige til menighetens arbeid.

Björg Lund

Fra: Ola Myklatur <myklaturola@gmail.com>
Sendt: søndag 10. august 2025 12:45
Til: Björg Lund; jostein.jensen@hotmail.com; beritsynnove@icloud.com;
 Annlaug H. Engmark; Linda Saltvedt
Emne: Stillerommet, spørsmål om utlån

Hei Björg!

Veldig kjekt og bra at du er så aktiv og tar tak i saker og ting som kan utvikle menigheten, spesielt for unge.

Diakoniutvalget er svært positiv til at det utvikles og settes i gang arbeid for ungdom. Vi vil særlig oppfordre til at det legges vekt på å utvikle tiltak som kan ta vare på konfirmantene og deres foresatte.også etter at konfirmasjonstiden er ferdig.

Imidlertid blir saken om utlån av Stillerommet vanskelig å støtte:

- fordi det her dreier seg om et helt spesielt rom som det er knyttet sterke bånd til av mange i menigheten,
- ikke minst utgjør rommet en "**sakral skatt**" som må tas vare på,
- I sin tid ble det lagt ned mye arbeid i å innrede og utsmykke/utruste rommet, bl.a fikk vinduet kunstnerisk utsmykking.

Vi mener at rommet kan og bør brukes mer:

- for mange er stillhet et knapphetsgode i dag, vi kan oppmuntre hverandre til å bruke rommet og vi kan reklamere for bruk!
- med litt markedsføring kan rommets funksjon gjøres kjent for byens befolkning og bidra til glede og oppbygging for besøkende.
- en liten brosjyre/notis kan gi en orientering om Stillerommets funksjon og bruk, gjerne som oppslag på vegg/vindu
- Et eksempel på bruk er at Menighetsrådet for noen år siden hadde andakt i rommet før sitt ordinære møte, kanskje noe de ulike utvalgene kan gjøre?

Saken om midlertidig utlån av Stillerommet er drøftet med Diakoniutvalget, vi har konkludert med at: Midlertidig utlån og bygningsmessig tilpassing, **Ikke støttes.**
 Diakon Annlaug leverer egen uttalels

Haugesund, 10.08. 2025

Vennlig hilsen for
 Diakoniutvalget

Ola Myklatur

Björg Lund

Fra: Marit Synnøve Flatnes <msflatnes@gmail.com>
Sendt: torsdag 7. august 2025 12:14
Til: Björg Lund
Emne: Re: Protokoll fra menighetsrådsmøte 17. juni.

Tilbakemelding fra misjonsutvalget angående sak 24 / 25 "Omdisponering av stillerom".

Misjonsutvalget ønsker at Forandringshuset får låne "stillerom" høsten 2025 (et halvt år) i første omgang. Ordningen må evalueres i menighetsråd

25.nov. 2025.

Forutsetninger:

- 1.Virksomheten til kafe "Bare hyggelig" og alt arbeid på menighetshuset må samtidig kunne ivaretas på en god måte.
- 2,En tillitsperson må være til stede / ansvarlig. Gode system for låsing.
- 3.Kunsten i vinduet skal beholdes som den er.
- 4.Nåværende inventar må bli ivaretatt på en fin måte på hobbyrommet.
- 5.Rommets egentlige virksomhet skal lett kunne gjenopprettes.

Misjonsutvalget i Vår Frelzers Menighet:

Sissel Førland
 Jorunn Sundfør
 Marit Synnøve Flatnes
 Misjonsutvalget

tor. 19. juni 2025 kl. 15:02 skrev Björg Lund <bl255@kirken.no>:

Hei

Saken om Stillerom blir sendt ut til utvalgene, men dere sitter i ulike utvalg og får det ikke en gang til som utvalgsmedlem, vil dere gi en skriftlig tilbakemelding så send det til meg innen 10. august.

Ønsker dere alle en riktig god sommer 😊

Vennlig hilsen

Björg

VÅR FRELSERS MENIGHET

Til sak 24/25 om omdisponering av Stille rom som skal behandles på nytt i MR 26.august 2025

Takk for at dere utsatte saken MR 24/25 slik at den kan bli belyst fra flere sider!

Jeg er med i både misjonsutvalget og diakoniutvalget. Utvalgene har latt meg uttale meg på egen hånd siden jeg er ansatt.

Jeg mener at et ungdomsarbeid er viktig satsing i vår menighet, men vi skal også tenke på flere viktige områder i vår menighet. Personlig synes jeg at saken i 24/25 er lite belyst hvordan aktiviteten skal være hos oss. Blant annet hvor ofte skal det være øving, skal de unge komme og gå når de ønsker? Hvordan vil dette være i forhold til kafedriften? Skal kafelokalene benyttes? Jeg regner med at en god avtale med "Bare Hyggelig" kan la seg gjøre. Dette også med tanke på renhold. Dessuten savner jeg en plan fra vår menighet hvordan vi skal utvikle dette samarbeidet.

Jeg har undersøkt litt historie om "Stillerom". Jeg har ikke funnet ut når rommet ble til et "Stillerom". Det skal stå i ringpermen om Stiftelsen Menighetshuset. Siden jeg er på ferie når dette skrives har jeg ikke mulighet til å lese der. I samtale med daværende sokneprest Jostein Vestbø kan han fortelle at Menighetshuset ble vigslet av biskop Bjørn Bue i nov. 1985 da de innviet huset. Argumentet for å vigsle Menighetshuset var blant annet at da kunne Menighetshuset også være en del av kirken slik en arbeidskirke er. Dermed er ikke "Stillerom" vigslet på nytt. "Stillerom" kom ikke med en gang bygget var nytt, men behovet for et stille rom kom etter hvert. Vestbø kalte rommet det "sakrale rom" og mente at "Stillerom" benevnningen kom etter hvert. Menighetsrådet startet sine møter i det rommet og det ble mye brukt til bønnetjenester. Det var et stille rom frivillige og ansatte kunne trekke seg tilbake til. Karoline Emmerhof utsmykket rommet og vinduet. Det var nedsatt en komite som søkte om midler til å utsmykke rommet og særlig vinduet ble nøye utsmykket. "Stillerommet" skulle være der når noen trengte det. Spørsmålet var aldri om hvor mye det ble brukt, men at det brukes. Medlemmene i komiteen står fortsatt under råd/komiteer i Medarbeideren. Daværende sokneprest Jostein Vestbø var et av medlemmene.

Vi trenger å utvide aktiviteten på Menighetshuset, men hvordan? Menighetsbygging er relasjonsbygging. Etter korona og ikke minst ombygging av lokaler på menighetshuset, stanset mye av vår relasjonsbygging eller måtte gå på "sparebluss". Vi er på god vei til å få arbeidet vårt opp å gå igjen. Da med tanke på å møte alle mellom 0 – 100+. Menighetens arbeid og virke er et fellesskap mellom frivillige og ansatte. Jeg oppfatter at jeg som ansatt skal jobbe for de frivillige og planer som MR har vedtatt. Deler av mitt arbeid er utenfor et kontor eller forsamlingsrom, men når jeg trenger det, er det viktig å ha gode rom til arbeidet.

BEHOV FÅR BRUK AV ROM:

I vår stab er det kun soknepresten som har et kontor fint tilrettelagt for møter og samtaler. F.eks. andre av prestene eller vikarprester, diakon og kateket må bruke andre rom i Menighetshuset. Noen av prestene jeg har snakket med bruker også "Stillerommet". Selv bruker jeg "Stillerommet" når jeg har sjelesorg med personer som ønsker et sakralt rom å være i, eller at vi kan gå inn der når jeg opplever et behov gjennom samtalen. Da er det ikke alltid at rommet blir booket, men jeg bruker det om det er ledig. Det har blitt ofte brukt som et "dropp inn rom" og tanken var vel også at rommet skulle brukes slik? Det skulle ikke brukes til et møterom! Vi som har brukt rommet får gode tilbakemeldinger fra personer vi har hatt med oss der, at rommet er så godt å være i, har en atmosfære av fred og åndelig tilnærming.

Forslag om å gjøre Hobbyrommet til også et sakralt rom synes dessverre jeg er et dårlig forslag. Selv om det kan bli midlertidig. Hobbyrommet er et veldig fint sjelesorgsrom/samtalerom, mye brukt til begravelsessamtaler og møter for få personer. Selv om mine konfidenter vet at de kommer til en ansatt i en menighet, opplever de ikke at jeg åndeliggjør deres problem. Et sakralt rom vil være mer talende da. Dessuten vil vi miste to viktige rom hvis vi må slå sammen bruk av to rom! Samtalerommet i gangen er dårlig egnet til sjelesorgssamtaler, mener jeg. Det er for lite. Selv benytter jeg det kun til samtaler med personer jeg kjenner godt.

Etter ombyggingen og at vi nå har kun et menighetskjøkken til bruk, er salongen ikke lenger et fredelig rom. I starten hadde jeg sorggrupper der, men etter ombyggingen er ikke rommet egnet lenger. Da er Hobbyrommet akkurat passelig til 8-10 personer som er maks. Konferanserommet er ikke et egnet rom for sorggrupper. Det blir for stort og nokså upersonlig. Det bør være en fin ramme rundt slike grupper. Siden vi samarbeider med helsesektoren og sykehusprestene om dette arbeidet, inviterer vi alle som ønsker å være med i en sorggruppe. Vi sier uansett livssyn og de vet at de kommer til et Menighetshus, men det er ikke vår oppgave å forkynne. Skal vi da være i et kombirom som også er sakralt, må jeg flytte sorggruppen, men hvor?

Jeg håper menighetsrådet vil ha forståelse for at Hobbyrommet slik det er i dag, er et viktig rom for å få deler av oppgavene gjort!

"Stillerom" ligger i dag anonymt bak i kafeen. Senest på siste møtet i Kvinnefellesskapet i juni kom spørsmål opp om hvorfor det ikke skiltes bedre nå. Da var det bare meg som visste om spørsmålet fra Forandringshuset og jeg sa ingen ting om det i møtet! På samme møte kom Supertorsdag opp og hva som kan gjøres enda bedre for at "hele menigheten" kan føle det som sin dag. Det var tanken også da Supertorsdag startet. Jeg har lenge hatt ønske om å benytte "Stillerommet" for voksne til en kort tekstgjennomgang for ev. kommende søndag eller bruke "Bærekraftboken" som Kirkerådet har ugitt, skrevet av Kjell Nordstokke som 18 andakter over

bærekraftsmålene. Noen voksne har kjent til dette og håper at vi kan få startet fra høsten av i “Stillerommet”.

Jeg håper menighetsrådet har sett litt av hvordan en diakon jobber og hvordan diakonens rombehov er. Jeg håper også at dette ikke bare blir en flertallsavgjørelse mellom utvalgene, men at begrunnelse for bruk av egnede rom veier tyngst.

Mvh.

Annlaug Halvorsen Engmark
Soknediakon

Björg Lund

Fra: Gaston Dialo <gaston.dialo@kfuk-kfum.no>
Sendt: lørdag 16. august 2025 01:09
Til: Björg Lund
Emne: Re: Musikkrom

Heisann Björg, beklager for den svar.

Jeg er for tiden i pappapermisjon, tilbake på jobb mot slutten av september.

Her har du en oversikt over va vi ser for oss 😊

Du kan gjerne videresende denne til de som trenger den.

-

Vi i Forandringshuset ønsker å videreutvikle musikktilbudet vårt, og ser for oss å bruke det største stillerommet hos dere som nytt musikkstudio. Rommet har både god plass og lydmessige kvaliteter som gjør det ideelt til dette formålet.

Siden 2021 har vi bygd opp et gratis tilbud der ungdom kan lære, skape og spille inn musikk. Vi ser at mange ungdommer på Haugalandet drømmer om å starte med musikk, men mangler både ressurser og økonomi til det. Studioet vårt har gitt dem muligheten – og resultatene taler for seg:

- 87 ungdommer har benyttet tilbudet.
- 23 er fortsatt aktive i dag.
- 6 har tatt steget videre og jobber nå profesjonelt med musikk.

Vi har opplevd stor pågang og ser at dette virkelig gjør en forskjell. Samtidig ble kjelleren i KM-huset rammet av vannskader i 2024, noe som gjør det risikabelt å oppbevare utstyr der. Derfor ønsker vi å flytte studioet og samtidig etablere et samarbeid med kirken.

Vi tror dette samarbeidet vil være positivt på flere måter:

- Ungdom får tilgang til trygge og sentrale lokaler.
- Kirken får et nytt og relevant tilbud som når flere unge.
- Sammen kan vi gi ungdom et sted å vokse – både kreativt og personlig.

Det er forresten foreløpig veldig stor etterspørsel om ny musikk studio da vi ikke har hatt åpent et helt år. Vi håper derfor på et samarbeid med dere slik at vi kan styrke og videreføre dette viktige tilbudet.

Jeg hører fra dere.

Med vennlig hilsen:

Gaston Dialo

Programarbeider // Nordic Sound // Forandringshuset Haugesund & Karmøy

| Haraldsgata 70, 5525 Haugesund | Tlf: +47 476 58 936 |



man. 4. aug. 2025 kl. 14:25 skrev Bjørg Lund <bl255@kirken.no>:

Hei

Håper du har hatt og kanskje har du enda ferie 😊

Jeg er tilbake og lurte på om du hadde tid til en prat en dag om musikkrom og hva du konkret ser for deg, vi skal ha saken opp til endelig vedtak 26. august og da er det greit at vi har snakket sammen før det møtet.

Så fint om du ser når det kan passe for deg og tar kontakt 😊

Ha en fin dag 😊

Vennlig hilsen

Bjørg



DEN NORSKE KIRKE

Vår Frelzers menighetsråd

Saksbehandler	Arkivkode	Arkivsak	Ugradert
Björg Lund	411	25/03852-1	

Saksnummer	Råd/utvalg	Møtedato
	Vår Frelzers menighetsråd	

Grønn kirke

Saksorientering

Diakoniutvalget har hatt opp til sak «Grønn kirke» og ønsker menighetsrådets godkjenning for å gå videre med sak og for å bestemme satsningsområdene.

Diakoniutvalget har foreslått de avkryssede punktene, (se vedlegg).

Å være en lokal Grønn kirke er først og fremst en intensjonserklæring som viser menighetens støtte og tilslutning til kirkens engasjement for klima, miljø, rettferd og bærekraft.

Forslag til vedtak

Menighetsrådet er glade for at Diakoniutvalget tar tak i dette og støtter de satsningsområdene som er foreslått fra Diakoniutvalget.

Til MR i august mail 23/6



Foreslåtte tiltak for menigheter som vil være lokal Grønn Kirke

Arbeids- og diskusjonsark

Å være en lokal Grønn kirke er først og fremst en intensjonserklæring som viser menighetens støtte og tilslutning til kirkens engasjement for klima, miljø, rettferd og bærekraft. Det er ingen formell sertifisering. I mange år har vi kalt dette konseptet for «Grønn menighet», og registreringen skjedde på plattformen til Miljøfyrtårn. F.o.m påske 2024 er registreringen integrert i planleggingsverktøyet *Kirka vår*. Det er utarbeidet en egen ressurs for arbeidet på www.ressursbanken.no.

5 områder og 20 forslag til tiltak

Nedenfor presenteres 20 mulige tiltak, fordelt på fem områder. De viser noe av bredden i utfordringen og handlingspotensialet. Menighetene utfordres til å tenke helhetlig, og å ta utgangspunkt i sine lokale forutsetninger, ønsker og prioriteringer. For å registreres som grønn menighet må man velge minst 10 tiltak og minst ett fra hvert område.

Det kan gjerne være flere, også egenformulerte. Noen menigheter har omfattende egne prosjekter som involverer mange og krever mye innsats. Derfor er det i registreringsskjemaet i tillegg et fritekstfelt der egne satsinger kan beskrives.

1. Forankring, informasjon og samarbeid

For å sikre grønt engasjement over tid, bør arbeidet forankres blant ansatte, tillitsvalgte og frivillige. Det bør informeres bredt, og søkes samarbeid med kommune og sivilsamfunn for å sikre en samfunnsutvikling i tråd med bærekraftsmålene.

Aktuelle tiltak:

- ☒ Vi har en grønn menighetskontakt, og/ eller en grønn ansvarsgruppe der både ansatte og frivillige er representert.
- ☒ Vi utfordrer fellesrådet til miljøledelse og grønn drift på alle områder, og ber våre representanter i fellesrådet om å arbeide for dette.
- ☒ Vi informerer om engasjementet i menighetens informasjonskanaler og inviterer til deltakelse.
 - Vi søker samarbeid om miljø, klima og bærekraft internt i kirken, med kommunen og andre lag og organisasjoner i vårt nærmiljø.
 - Vi utfordrer lokale bedrifter, kommunale etater, eller andre til å bli Miljøfyrtårn og våre kommune-, fylkes- og stortingspolitikere til handling i konkrete spørsmål om miljø, klima og bærekraftsmålene.

5. Energi, transport og reise

Energibruk i våre kirker og andre bygg, samt våre reiser er vesentlige områder som trenger vår oppmerksomhet i grønn drift.

Aktuelle tiltak:

- ☒ Vi samarbeide med fellesrådet om redusert energibruk generelt, og omlegging fra fossil energi til fornybart, spesielt gjennom energiøkonomiserings-tiltak i våre kirker og bygninger.
- ☒ Vi reduserer bruken av fossilbil, og oppfordrer og tilrettelegger for at ansatte og medlemmer kan gå, sykle, reise kollektivt eller samkjøre til menighetens arrangementer.
- ☐ Vi bruker fly kun når det er absolutt nødvendig for menighetens arbeid.

Egne tiltak

I et fritekstfelt kan menigheten beskrive egne tiltak, satsinger og prosjekter.

Har menigheten /MR forslag til
andre tiltak?



DEN NORSKE KIRKE

Vår Frelzers menighetsråd

Saksbehandler	Arkivkode	Arkivsak	Ugradert
Björg Lund	411	25/03962-1	

Saksnummer	Råd/utvalg	Møtedato
34/25	Vår Frelzers menighetsråd	26.08.2025

Frivillighetssamling

Saksorientering

Vi ønsker å ha en frivillighetssamling for gamle og nye frivillige i menigheten. Den var egentlig satt opp 21. august, men måtte utsettes til 4. september for å få planlagt den godt og informert folk.

Nå er den satt opp 4. september kl. 17.30.

Det er ønskelig å begynne med litt frukt og kaffi, før selv samlingen starter kl. 17.45.

Hvem skal vi sende ut invitasjoner til?

Hvordan skal vi rekruttere nye?

Forslag til vedtak

Etter samtale i menighetsrådet kom vi frem til at disse skal få invitasjon:

og at vi skal gjøre dette for å nå ut:



DEN NORSKE KIRKE

Vår Frelses menighetsråd

Saksbehandler	Arkivkode	Arkivsak	Ugradert
Björg Lund	411	24/05903-3	

Saksnummer	Råd/utvalg	Møtedato
35/25	Vår Frelses menighetsråd	26.08.2025

Orienteringssaker

Saksorientering

Markedsdagene: Markedsdagene er gjennomført og det gikk veldig greit, blir en sak i Menighetsrådet etter at komiteen har hatt sin evaluering.

Tilbakemelding fra en frivillig etter at «Fribilletter» ble tilbakekalt.

Siste nytt fra utvalgene:
Se vedlagt referat fra Diakoniutvalget.

Kan noen ha åpning og bevertning 30. september?

Prestens minutter

Forslag til vedtak

Åpning 30. sep.
Beverning 30. sep.

Orienteringssakene tas til orientering

Haugesund 12.06. 2025

INNKALLING TIL MØTE I DIAKONIUTVALGET.

Tid: Tirsdag 10.06. 2025 kl.16.30 - 18.30

Sted: Menighetshuset, HOBBYROM

Frammøtte: Berit Synnøve Tysvær, Ola Myklatun og Annlaug H. Engmark
 Jostein Jensen og Linda Saltvedt meldte avbud.

DiaSak 24/25 Godkjenning av referatet -Godkjent.

DiaSak 25/25 Godkjenning av innkallingen – Godkjent, men det ble meldt inn tre saker under eventuelt

DiaSak 26/25 Orienteringssaker

14.juni: Sommerfest på Fredtun for Lørdagskafeen. Vi som kan, drar dit i en veteranbuss.

29.juli: Olsok pilegrimsvandring fra Aksnes til Avaldsnes. NB! Endret rute i år. Pleier å være veldig populær vandring.

16.august: Pilegrimsdag i Stavanger for hele bispedømmet.

“Mat onna Bronå”: Siden Jostein ikke var med, ble det ikke noen orientering fra dette arbeidet.

DiaSak 27/25 Økonomien

Under årsmøtet kom det fram i regnskapet om hva som stod på legatet vårt. Vi ønsker å finne mer ut av den summen. I tillegg ønsker vi å se hvor mye som står inne på diakoni i menigheten vår. Annlaug hadde fått en økonomisk oversikt fra inn og ut sist år, til møtet. I tillegg fikk vi en oversikt over regnskapet til fondet vi har. Legatet var ikke rørt i 2024, men summen på 120.000, - som vi vedtok å bruke på et kjøkken for menigheten, var kommet med i regnskapet for 2023.

Vedtak: Tre saker til MR/MR ved daglig leder vi ønsker oppfølging av:

1) Vi ønsker å høre med MR om ikke penger som kommer inn på legater øremerket prosjekter, bør settes av på fondet?

2) Vi ønsker til neste årsmøte å få se en mer detaljert oversikt over hva som er kommet inn av offer, gaver, legater og utgifter under diakoni.

3) På årsmøtet ble det også etterlyst av medlemmer hos oss, en økonomisk oversikt over hva endringer av menighetshuset kostet. Er det et regneoppsett tilgjengelig for det?

DiaSak 28/25 Jubilantfesten

Vi har en fin tradisjon med å invitere alle i vår menighet som fyller år fra 75-80-85 og 100+. I år vil 299 personer bli invitert og noen har med følge. Statistikken vår sier at vel 25% sier ja takk til festen. Datoen er satt til tirsdag 16.september kl.12-14. Det er ønskelig at frivillige er med og serverer, i tillegg til flere fra staben. Annlaug skaffer frivillige. Sokneprest Geir Styve har et foredrag fra en av sine flotte fjellturer. Når vi vet hvor mange som er påmeldt ser vi når vi bør dekke bordene.

DiaSak 29/25 Alle Helgens dag og en ev. temakveld før.

Ola følger opp treplater og lysholderne til “tro, håp og kjærlighet”. Han har kontakt med UNI-K som lager lysholderne og Yrkesskolen/Vardafjell som lager to treplater til, formet som et anker og som et kors. Hjertet har vi. Disse bør bli hengt opp en plass mellom hvert bruk.

Vedtak: Annlaug spør staben/ ev. Torvald om de kan henge på veggene på det gamle stol/bord lageret innenfor vaskerommet.

Diakoniutvalget stiller som medarbeidere på Alle Helgens søndag som er 2. november. Lørdagen den 1. nov. er det åpent i Vår Frelses kapell der prester, diakoner og personer fra driftsavdelingen tar imot folket som kommer innom for å tenne lys. I uken før onsdag 29. oktober, jobber diakonene sammen om å få til en temakveld "Sorg hos eldre - å leve videre alene." Vi håper å få en taler fra A-Hus. Hvis dette arrangementet blir i Vår Frelses er det fint om vi som kan, kan stille eller få andre frivillige med. Vi er uansett med som medarrangør om arrangementet blir i en av de andre to menighetene. Vi kommer tilbake til dette etter sommerferien.

DiaSak 30/25 Utarbeide en plan for søknad om å bli "Grønn kirke".

Vi har tidligere utarbeidet et forslag til MR om å bli "Grønn menighet". Nå er dette endret til "Grønn kirke". Dermed må vi endre litt på oppsettet og se hva vi enes om er viktig for vår menighet.

Vedtak: Vi startet prosessen i møtet og ble enige om at Annlaug legger fram et forslag til MR for videre vedtak og søknad om å bli Grønn kirke

Diasak 31/25 Eventuelt

- 1) Kirkerådet lyser ut Innovasjonsmidler til diakoni, med særlig vekt på barn, unge og unge voksne. Kirkevergen har sendt en informasjon om dette til oss diakoner. Hva tenker diakoniutvalget om dette. Vi drøftet innspillene her. Får barn og unge en god opplevelse i menigheten vår vil det gi dem en livsmestring på livets vei. Men hva med konfirmanttiden og ikke minst tilbud til dem etterpå? Unge etter konfirmasjonstiden og unge voksne er et arbeid vi ønsker å videreutvikle og styrke. Hvordan kan vi nå foreldrene til konfirmantene og inkludere de i menighetens arbeid? Ikke alle ønsker kanskje det, men vi tror at flere foreldre vil sette pris på en mer inkludering her, gjerne i form av temakvelder til dem. Diakonen var også opptatt av å videreføre arbeidet Arve startet med – å nå ut til alle institusjonene med hjelp til åndelig omsorg. Særlig boliger for utviklingshemmede har ikke vår kirke arbeid inn i. Vi ble enige om å foreslå arbeid for konfirmantforeldre, eldre ungdommer og studenter.

Vedtak: Vi ønsker at det blir tatt utgangspunkt i konfirmantarbeidet og bygget videre på dem et tilbud etter konfirmasjonstiden som er mer inkluderende for alle en «LIV» - ledertreningen er, gjerne en «etterpå-fest». Ønsker også å utvikle et tilbud for konfirmantforeldre som favner bredt i temaer de kan være opptatt av. Videre ønsker vi at dette arbeidet også favner om studentarbeidet. Vi har mange studenter i byen vår! Når det gjelder en ungdomsklubb for yngre ungdom, var diakoniutvalget opptatt av det burde være i nærmiljøet til ungdommen. Annlaug tar dette tilbake til kirkevergen.

- 2) Ola informerte at vi har fått tildelt kr. 25.000, - fra «Stolt Nilsen og Herviks Legat» som støtter veldedige og allmennyttige formål. Dermed er ikke denne pengegaven kun øremerket «arbeid for eldre».
- 3) For en tid tilbake tror det var 13. februar, hadde kirkevergen og HMS-ansvarlig møte med «Mat onna Bronå». Diakoniutvalget etterlyser et referat fra det møtet.

Vedtak: Annlaug spør kirkevergen om dette.

Diasak 32/25 Neste møte: tirsdag 2. september kl. 14.30 – 17.30.

Ref.
12.juni
AhE